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Vragen van de leden Brinkman en
Fritsma (beiden PVV) aan de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en voor Wonen,
Wijken en Integratie over het bericht
dat de jeugd in de wijk Oosterwei te
Gouda weer rondhangt. (Ingezonden
9 april 2009)

1
Bent u bekend met het bericht dat de
jeugd in Oosterwei weer rondhangt?1

2
Kunt u aangeven hoeveel geld er is
gestoken in allerhande sociale
projecten in Oosterwei en kunt
aangeven wat de behaalde resultaten
van deze sociale projecten zijn?
Zo nee, waarom niet?

3
Kunt u aangeven of er een
samenscholingsverbod voor de wijk
Oosterwei bestaat en of daar gebruik
van is gemaakt? Zo ja, hoe vaak?
Zo nee, waarom bestaat zo’n verbod
niet voor die wijk?

4
Welke harde repressieve acties heeft
de politie ondernomen om de
problematiek van de rondhangende
jeugd aan te pakken en wat zijn de
daarvan behaalde resultaten?

5
Heeft u ondertussen een
functioneringsgesprek met de
incapabele burgemeester van Gouda

gehad en bent u bereid om deze
slechte burgemeester de laan uit te
sturen? Zo nee, waarom niet?

1 AD.nl, 6 april 2009, «Jeugd in Oosterwei
hangt weer rond»
http://www.ad.nl/groenehart/gouda/3132188/
Jeugd_Oosterwei_hangt_weer_rond.html

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister voor Wonen, Wijken en
Integratie (ontvangen 27 mei 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 2477

1
Ja.

2
Gouda heeft de afgelopen jaren
stevig geïnvesteerd in jeugden
jongerenwerk, scholing, welzijn en
veiligheid. Over de inzet van deze
middelen wordt aan de
gemeenteraad van Gouda
verantwoording afgelegd door het
college van burgemeester en
wethouders. Zowel in de gemeente
Gouda als in de wijk Oosterwei is de
veiligheid de afgelopen jaren
verbeterd. Het aantal aangiften in de
gemeente is in het eerste kwartaal
van 2009 gedaald ten opzichte van
2008 (1904 t/m maart 2008, 1598 t/m
maart 2009), terwijl het aantal
aangehouden verdachten is gestegen
(266 t/m maart 2008, 360 t/m maart
2009). In Oosterwei is het aantal
ernstige incidenten (woninginbraak,

auto-inbraak, straatroof, diefstal,
vernieling) de afgelopen jaren met
32% afgenomen, zoals vermeld in het
plan van aanpak dat Gouda in 2008
openbaar heeft gemaakt.

3
In de APV is een algemeen artikel
opgenomen over
samenscholingsverbod dat in Gouda
toegepast kan worden. Een dergelijk
verbod is in de wijk Oosterwei tot op
heden niet toegepast, maar is in
beeld als één van de maatregelen om
de overlast tegen te gaan. Hierover
worden in het driehoeksoverleg van
burgemeester, korpschef en officier
van justitie afspraken gemaakt.

4
Er is een breed pakket aan
maatregelen ingezet, dat bestaat uit
zowel preventieve als repressieve
maatregelen. Daarbij gaat het onder
meer om gericht toezicht door bikers
en politie te paard, cameratoezicht,
specifieke aandacht en handhaving
op risicolocaties («hot spots») en de
persoonsgerichte aanpak van
overlastgevende en criminele
jongeren.
Voor de behaalde resultaten verwijs
ik u naar het antwoord op vraag 2.

5
Nee, functioneringsgesprekken met
burgemeesters worden gevoerd door
de gemeenteraad. Gouda heeft,
ondanks de verbeteringen van de
afgelopen jaren, te maken met
hardnekkige problemen rond
Marokkaans-Nederlandse jongeren
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en krijgt bij de aanpak daarvan steun
vanuit het kabinet. Deze steun geeft
het kabinet door het instrumentarium
tegen overlast uit te breiden en door
de gemeente Gouda financieel te
ondersteunen bij de inzet van
straatcoaches en gezinsmanagers.
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